



MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

Parait le lundi matin
Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

— Toutes communications se —
rapportant aux annonces ou aux
abonnements devront être adres-
sées tout simplement comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
Bureau de Poste : 917 ou
25 rue St-Gabriel, Montréal

— Toutes communications se —
rapportant à la rédaction devront
être adressées comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
Hôtel de Ville, — Montréal

— All communications relative —
to advertisements or subscriptions
should be addressed simply as
follows :

“ The Municipal Gazette ”
Post Office Box 917 or
25 St. Gabriel St., Montreal

All communications relative to the
editorial part of the paper should
be addressed as follows :

“ The Municipal Gazette ”
City Hall, — Montreal
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DE LA VOIRIE

Compte rendu de l'assemblée du 2 octobre.

Sont présents: MM. les échevins Larivière, président, N. Lapointe, Bumbray et Duquette.

1.—M. J. Colas se présente devant la Commission et sollicite une commande de 100 puisards.

M. l'échevin Bumbray informe M. Colas que, suivant les rapports de l'inspecteur de la Cité et des surintendants, les puisards Colas et St-Georges sont inférieurs au Renaud.

M. Frigon, surintendant de la division Nord, déclare que la soupape ajustée au puisard St-Georges est un perfectionnement audit puisard, mais que la Ville peut s'en dispenser.

Résolu: Que l'inspecteur de la Ville soit autorisé à acheter, pour le reste de l'année, des puisards aux endroits où il pourra s'en procurer. (M. l'échevin Bumbray dissident).

2.—Sur proposition de M. l'échevin Bumbray, il est

Résolu: Que l'inspecteur de la Ville soit prié de soumettre, pour la prochaine séance, une liste des puisards posés depuis le commencement de l'année, indiquant:

- 1o. Le nombre de puisards posés.
- 2o. Combien de puisards Renaud, Colas et St-Georges ont été posés.
- 3o. Les endroits où lesdits puisards ont été posés.

REQUETES, ETC.

3.—De M. D.-J. Gordon, offrant de vendre des pavés en granit à raison de \$1.70 la verge, livraison à Montréal.

Résolu: D'informer M. D.-J. Gordon que son prix est trop élevé.

4.—De M. le docteur Warren, certifiant que M. J. Charlebois est dans l'impossibilité de vaquer à ces occupations pour au moins une quinzaine de jours.

Sur proposition de M. l'échevin Bumbray, il est

Résolu: Qu'un congé de 15 jours soit accordé à M. Charlebois, et que l'inspecteur de la Ville soit prié de payer son salaire pendant ces 15 jours.

5.—*Résolu:* Que l'inspecteur de la Ville soit prié de faire rapport sur l'administration du département des des-
sinateurs.

ROAD COMMITTEE

Report of meeting held the 2nd of October.

Present: Ald. Larivière, chairman, N. Lapointe, Bumbray and Duquette.

1.—Mr. J. Colas appeared before the Committee and asked for an order from the City for 100 gullies.

Ald. Bumbray informed Mr. Colas that according to reports from the City surveyor, and from the superintendents, the Colas and St. George gullies were inferior to the Renaud gully.

The superintendent of the Northern division said that the valve attached to the St. George gully was an improvement to the gully, but that the City could dispense with same.

Resolved: That the City surveyor be authorized to purchase, from now till the end of the year, gullies wherever he can get them. (Ald. Bumbray dissenting).

2.—On motion of Ald. Bumbray, it was

Resolved: That the City surveyor be requested to submit for the next meeting a list of gullies laid since the beginning of the year, stating:

- 1o. The number of gullies laid;
- 2o. How many Renaud, Colas and St. George gullies have been laid;
- 3o. The places where the said gullies have been laid.

PETITIONS, ETC.

3. From Mr. D. J. Gordon, offering to sell granite pavings at \$1.70 per yard, delivered in Montreal.

Resolved: That Mr. D. J. Gordon be informed that his price is too high.

4.—From Dr. Warren attesting that it was impossible for Mr. J. Charlebois to attend to his duties for at least fifteen days.

On motion of Ald. Bumbray, it was

Resolved: That 15 days holiday be granted Mr. Charlebois, and that the City surveyor be authorized to pay him his salary during the 15 days in question.

5.—*Resolved:* That the City surveyor be requested to report on the management of the draughtsmen's department.